
Styrelsens svar på inkomna motioner till årsstämman 2019 
 
 
Motion inlämnad av Margareta Stark 
 
Styrelsens utlåtande: 
Enligt de nya stadgar som fastställdes vid extrastämman i november väljs styrelseledamöter för ett år. 
Skälet till förändringen var bland annat att det varit svårt att få medlemmar att ta förtroendeuppdrag i 
föreningen. Att ledamöter väljs för ett år i taget, innebär dock inte ett hinder för ledamöter att ha ett 
styrelseuppdrag under en längre tid. Tvärtom uppmuntras det då det är positivt med kontinuitet, för 
föreningen. På samma sätt innebär en mandatperiod på två år ingen garanti för kontinuitet eftersom det 
dels står varje ledamot fritt att när som helst avsluta sitt uppdrag, samt även faktum att det är stämman 
som beslutar i frågan. Att redan efter ett år ändra på detta beslut menar styrelsen inte är sakligt 
underbyggt.  

Därtill har de nya stadgarna nyligen trätt i kraft och en längre period behövs för att kunna utvärdera 
om förändringen påverkar kontinuiteten.  

Styrelsens yrkar avslag på motionen.   

 
 
Motion inlämnad av Jennifer Lindstedt 
 
Styrelsens utlåtande 
I motionens första stycke föreslås att stämman skall fatta beslut om förtydligande gällande föreningens 
”faciliteter”, ex.vis tvättstuga, föreningslokal och gästlägenhet. Då det är styrelsen som ansvarar för 
förvaltningen av föreningen motsätter sig styrelsen att detta är en fråga för årsstämman att ta ställning 
till. Detta är en fråga som skall beslutas av styrelsen.  

Föreningens ”faciliteter” är framtagna för de boende i föreningen. Det bör tilläggas att dessa även 
inkluderar ex.vis sop-och avfallshantering. Att ge tillträde till dessa även för ägarna av föreningens 15 
bostadsrättslokaler kommer innebära väsentligt ökade kostnader. Detta då kommersiella verksamheter 
har andra och olika behov relativt privatpersoner. Föreningens gemensamma faciliteter är inte avsedda 
för att användas i kommersiellt syfte.  

Styrelsen yrkar avslag på motionen. 

 


